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Abstract (en)
The invention provides a motorised fan unit of the axial type comprising a motor, the output shaft of whose rotor carries a fan blade (18, 24) which is
received in a nozzle (12) of a panel to which the motor is fixed, characterised in that the dimensions of the nozzle (12) are matched to the external
diameter and to the aerodynamic characteristics of a first fan blade (18), and in that at least one intermediate casing (26) is provided, capable of
being mounted in the nozzle (12) in order to allow it to be matched to the characteristics of at least one second fan blade (24) of smaller dimensions.
<IMAGE>

Abstract (fr)
L'invention propose un groupe motoventilateur du type axial comportant un moteur dont l'arbre de sortie du rotor porte une hélice (18, 24) qui
est reçue dans une buse (12) d'un panneau sur lequel est fixé le moteur, caractérisé en ce que les dimensions de la buse (12) sont adaptées au
diamètre extérieur et aux caractéristiques aérodynamiques d'une première hélice (18) et en ce qu'il est prévu au moins une virole intermédiaire (26)
susceptible d'être montée dans la buse (12) pour permettre son adaptation aux caractéristiques d'au moins une deuxième hélice (24) de plus petites
dimensions. <IMAGE>
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